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HANDIKAPPRÅDET VID TRAFIK- OCH REN-
HÅLLNINGSNÄMNDEN  
OCH STOCKHOLMS STADS  
PARKERING AB 

 

  

PROTOKOLL           3/2009 
 

Sammanträdesdag   
     

Torsdagen den 26 mars 2009 

kl 15.00-17.00  
 

    

 

  

Justerat den Justerat den  

 

 

 

 Lasse Gustafsson Dagny Mörk 

 

 

Närvarande: 

Vice ordföranden  Lasse Gustafsson     HSO/NHR/ 

Ledamöter  Ewa Ström HSO/HR 

                                 Dagny Mörk SRF 

Yvonne Holmberg   HSO/Astma  

och Allergi 

  

     

Dessutom närvarade föredragande tjänstemän i aktuella ärenden. 

  

Förhindrade: Ordförande Ken Gammelgård, Bratislav Stanko-

vic 

   

§  1 Fastställande av dagordning 

Efter tillägg under punkten Rapporter och Övriga frå-

gor godkändes dagordningen.  

 

§ 2 Föregående protokoll 

Vice Ordförande Lasse Gustavsson ville göra ett 

tillägg till protokoll nr 3 angående den skrivelse som 

rådet fått in av Hjördis Stolt, en f.d. medlem i TN:s 
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handikappråd. Hon har meddelat att hon blivit bötfälld 

av GMB-parkering när hon parkerat på handikapplat-

sen utanför Sätra Vårdcentral för att hon inte betalat 

parkeringsavgift trots att hon har handikapparkerings-

tillstånd.  

 

Rådet vill göra följande tillägg till protokollet: 

 Skrivelsen bifogas 

 Bilder från området 

 Hjördis skiss 

 

Rådet önskar även delge skrivelsen till Skärholmens 

stadsdelsnämnds handikappråd, kommunstyrelsen och 

kommunstyrelsens handikappråd samt stadsbyggnads-

kontorets handikappråd. 

  

Rådet godkände att lägga protokoll nr 3/09 till hand-

lingarna. 

 

§3 Justering av dagens protokoll 

Rådet utsåg Dagny Mörk att tillsammans med vice 

ordföranden Lasse Gustafsson justera dagens proto-

koll.  

  

§ 4 Inkomna skrivelser 

Anmäldes inkomna protokoll (skrivelser) vilka lades 

till handlingarna. 

1. Protokoll nr 2/2009 från kommunstyrelsens handi-

kappråd. 

2. Protokoll nr 2/2009 från handikapprådet för Stads-

byggnads- och Exploateringsnämnden. 
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§  5 Handlingarnas och lokalernas tillgänglighet 

Rådet tackade för svaret från fastighetskontoret på 

skrivelsen om hörselteknisk utrustning i tekniska 

nämndhuset från stadsbyggnads- och exploaterings-

nämndens handikappråd och trafik- och renhållnings-

nämndens och Stockholm parkerings handikappråd. 

 

Rådet anser att akustiken i ”gamla biblioteket” måste 

förbättras om hörbarheten för dem som använder 

hörapparat ska hålla en rimlig kvalitet.  Möjligheter 

behöver ordnas att överföra telefonsamtal till den hör-

seltekniska utrustningen. Rådet föreslår därför en 

svarsskrivelse tillsammans med stadsbyggnadsnämn-

dens handikappråd där rådet konkretiserar sina krav på 

en bra hörtillgänglighet. 

 

§  6 Trafik- och renhållningsnämnden 

Rådet gick igenom kallelsen till nämnden den 10 mars 

2009. 

 

Rådet finner det märkligt att rådet inte fått ärende 16 

på remiss. Rådet hade önskat få lämna synpunkter på 

anpassning till olika funktionshinder av offentliga toa-

letter i gatumiljö. 

 

Rådet har inte fått lämna synpunkter på ”Cykelfält och 

trafiksäkerhetshöjande åtgärder på Kungsträdgårdsga-

tan, Genomförandebeslut”. Rådet påpekar att tillräck-

lig markyta ska avsättas så att gång- och cykelvägar 

kan separeras i enlighet med ”Stockholm- en stad för 

alla”.  
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Dagny Mörk påpekade att för synskadade är det vik-

tigt att alla typer av övergångställen också gäller för 

cykelbanan.  

 

Rådet hoppas kontoret beaktar dessa synpunkter trots 

att rådet inte tillfrågats innan beslut fattades.  

 

Trafikkontorets avfallsavdelning har sänt en skrivelse 

till rådet till följd av en artikel i ”Mitt i” den 10 febru-

ari 2009 angående sophantering i radhusområden. 

 

Rådet konstaterar att Trafikkontoret är handlingsför-

lamat trots att frågan varit uppe i 10 år. 

 

 

§  7 Stockholm Parkering AB 

 Inget av intresse fanns att rapportera till rådet. 

Paus 

  

§8              Information om området vid Gustavlundsvägen  i 

Alvik och Traneberg. 

 Behandlas vid nästa råd. 

 

 

§9  Förslag till budget för 2010 och inriktning                                   

2011-2012 

 Föredragande Ekonomichef Barbro Edlund 

 

Ekonomichef Barbro Edlund redogjorde för hur 3-års 

planen samt hur arbetsprocessen ser ut. 

 

Rådet hade inga kommentarer och tackade för genom-

gången av 3-åringen. 
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§ 10 Rådets interna frågor 

Vice ordföranden gav exempel på ärenden av strate-

gisk karaktär som rådet bör syssla med. Ett sådant ex-

empel är t.ex. tillgänglighet för färdtjänst, taxi vid 

transport av funktionshindrade personer. 

 

Vice ordföranden hade försökt mm-s: a bilder till han-

dikapprådets sekreterare men inte lyckats. Rådet kon-

staterade att ny teknik inte är vår starka sida så rådet 

önskar också en utbildning i hur vi kan skicka mms 

bilder till varandra. Rådet beslöt att tillfråga ledamo-

ten Bratislav Stankovic om han kan bistå rådet med 

hjälp. 

 

  

§ 11 Rapporter/Remisser 

Rådet beslutade att låta ordföranden svara på remissen 

angående förslag till bestämmelser om flyttningsfor-

don.  

  

 

§ 12 Övriga frågor 

  

 

Vid protokollet 

  

 

  Anita Westergren    


